

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE HOUSING BANK FOR TRADE AND FINANCE Date: 08-07-2021 02:32:07 PM Subject: Forming committees emanating from the Board of Dir</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بنك الاسكان للتجارة والتمويل التاريخ: 08-07-2021 02:32:07 PM الموضوع: تشكيل اللجان المنبثقة عن مجلس الإدارة</p>
<p>With reference to the above subject, Kindly be informed that the Housing Bank Board of Directors decided on the meeting held on 7/7/2021 reformation of the Board Risk Management Committee:</p> <p>Mr. Fadi Khalid Al-Alawneh Committee Chairman Mr. Khalid Majid Al-Nuaimi Committee Member Mrs. Maryam Moh'd Al-Kuwari Committee Member Mrs. Munirah As'ad Al-Ajeel Committee Member Mr. Elhadi Emgahid Abultife Committee Member Mrs. Shaikha Yousuf Al-Farsi Committee Member Mr. Ammar Al-Safadi Committee Member/ CEO</p>	<p>بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، أرجو إعلامكم بأن مجلس إدارة بنك الإسكان قرر في اجتماعه المنعقد بتاريخ 07 / 07 / 2021 إعادة تشكيل لجنة إدارة المخاطر:</p> <p>السيد فادي خالد العلاونة رئيس اللجنة السيد خالد ماجد النعيمي عضو اللجنة السيدة مريم محمد الكواري عضو اللجنة السيدة منيرة أسعد العجيل عضو اللجنة السيد الهادي مجاهد أبو الطيف عضو اللجنة السيدة شيخة بنت يوسف الفارسي عضو اللجنة /</p>
<p>07-07-2021</p>	<p>07-07-2021</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: ZAID ALUMOSH</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: ZAID ALUMOSH</p>